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Protokół Nr 168/2021 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

odbytego w sposób zdalny z dnia 8 lutego 2021 roku 

w siedzibie Starostwa Powiatowego w Myśliborzu 

ul. Północnej 15 
 

O godzinie 11:05 Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra rozpoczął posiedzenie Zarządu 

zgodnie z listą obecności (załącznik Nr 1 do protokołu). 
 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1.Andrzej Potyra  - Przewodniczący Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

2. Alicja Prill  - Wicestarosta – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

3.Mariusz Norsesowicz  - Członek Zarządu– uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

4.Mariusz Kuziel  -  Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

5.Wioletta Drzewińska  - Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

Z poza Zarządu w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

2. Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

3. Elżbieta Głowacka – Główny Księgowy Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

4. Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

5. Anna Gryciak - Pielęgniarka Naczelna Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy 

z Kalkuty Sp. z o.o. 

6. Wioletta Waliłko – Zastępca Naczelnika Wydziału budownictwa i Ochrony 

Środowiska 

7. Magdalena Jodko – Naczelnik Wydziału Dróg 

8. Agnieszka Wasiewicz – Zastępca Dyrektora Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Posiedzenie zostało przeprowadzone w sposób zdalny zgodnie z art. 15 zzx ust. 1 i 2 Ustawy 

z dnia 1 luty  o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem 

i zwalczaniem COVID–19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji 

kryzysowych (Dz. U. z 2020r. poz. 1842 ze zm.) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 
Przedstawił proponowany porządek posiedzenia. Zaproponował wprowadzenie zmian do 

porządku obrad: 

 

 Rozpatrzenie w pkt. 16 sprawy dot. wyrażenia zgody na podpisanie umowy dot. 

realizacji zadania pn. „Wykonanie instalacji elektrycznych w tym niskoprądowych: 

instalacja ppoż, instalacja alarmowa, instalacja telefoniczna, instalacja elektryczna do 
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komputerów oraz instalacja LAN w pomieszczeniach znajdujących się na parterze 

budynku Starostwa Powiatowego w Myśliborzu”. 

 Rozpatrzenie w pkt. 17 wniosku Wydziału Dróg  w sprawie wyrażenia zgody na 

wystąpienie do Gminy Myślibórz w sprawie wspólnej realizacji inwestycji drogowych 

planowanych w roku 2021. 

 Rozpatrzenie w pkt. 18 sprawy dot. wyboru dróg powiatowych do przekazania 

Gminom w trybie tzw. „kaskadowego” pozbawienia kategorii drogi powiatowej  

z zaliczeniem do kategorii drogi gminnej o łącznej długości ok. 31,866 km. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Za przyjęciem zmian do porządku posiedzenia głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, 

nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Kolejno: 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił porządek posiedzenia z uwzględnieniem wprowadzonych zmian: 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Omówienie bieżącej sytuacji Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. oraz Szpital w Dębnie 

im. Św. Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

4. Podjęcie Uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie uchwalenia Regulaminu 

Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Myśliborzu.  

5. Podjęcie Uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie odwołania Pana Piotra 

Krawczyka ze stanowiska dyrektora Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Renicach.   
6. Podjęcie Uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie wyrażenia zgody na 

nieodpłatne użyczenie sali konferencyjnej znajdującej się w budynku Powiatu Myśliborskiego 

przy ul. Północnej 15 w Myśliborzu.  
7. Podjęcie Uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany budżetu i planu 

finansowego budżetu, zmiany w budżecie i w planie finansowym budżetu Powiatu 

Myśliborskiego na 2021 rok oraz zmiany planu finansowego zadań zleconych z zakresu 

administracji rządowej na 2021 rok.  

8. Podjęcie decyzji w sprawie nieodliczania podatku VAT naliczonego w 2021 roku od 

faktur zakupu wg ustalonej struktury sprzedaży Domu Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu.  
9. Podjęcie decyzji w sprawie nieodliczania podatku VAT naliczonego w 2021 roku od 

faktur zakupu wg ustalonej struktury sprzedaży w Zespole Szkół i Placówek Oświatowych  

w Barlinku.  
10. Wyrażenie zgody na podpisanie umowy użyczenia pomieszczeń znajdujących się  

w budynku Starostwa Powiatowego przy ul. Spokojnej 13 w Myśliborzu.  
11. Skorygowanie złożonego do Urzędu Marszałkowskiego w Szczecinie sprawozdania  

z gospodarowania dochodami budżetu powiatu pochodzącymi z opłat i kar środowiskowych, 

przeznaczonymi na finansowanie przez powiat ochrony środowiska i gospodarki wodnej za 

rok 2020 w zakresie wpływów z tytułu kar pochodzących z WIOŚ i w zakresie innych 

wydatków.  
12. Wyrażenie zgody na sprzedaż drewna oraz podpisanie umów sprzedaży.  
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13. Wyrażenie zgody na wykonanie cięć pielęgnacyjnych w obrębie koron drzew 

rosnących w pasie drogi powiatowej nr 2161Z na odcinku Rów – Kierzków wraz  

z uporządkowaniem terenu.  
14. Wniosek Naczelnika Wydziału Edukacji o akceptację projektu uchwały w sprawie 

określenia zasad rozliczania tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

nauczycieli, dla których ustalony plan zajęć jest różny w poszczególnych okresach roku 

szkolnego, zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć 

nauczycieli, którym powierzono stanowisko kierownicze oraz tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin nauczycieli niewymienionych w art. 42 ust.3 ustawy – Karta Nauczyciela, 

pedagogów, psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych, doradców zawodowych, 

z wyjątkiem nauczycieli zatrudnionych w poradni psychologiczno-pedagogicznej, nauczycieli 

praktycznej nauki zawodu we wszystkich typach szkół i na kwalifikacyjnych kursach 

zawodowych, dla których organem prowadzącym jest Powiat Myśliborski celem 

przedstawienia do uzgodnienia związkom zawodowym.  
15. Wniosek Naczelnika Wydziału Edukacji o akceptację projektu uchwały w sprawie 

ustalenia kryteriów i trybu przyznawania nagród dla nauczycieli szkół i placówek 

oświatowych Powiatu Myśliborskiego za ich osiągnięcia w zakresie pracy dydaktycznej, 

wychowawczej i opiekuńczej celem przedstawienia do uzgodnienia związkom zawodowym.  
16. Wyrażenie zgody na podpisanie umowy dot. realizacji zadania pn. „Wykonanie 

instalacji elektrycznych w tym niskoprądowych: instalacja ppoż, instalacja alarmowa, 

instalacja telefoniczna, instalacja elektryczna do komputerów oraz instalacja LAN                 

w pomieszczeniach znajdujących się na parterze budynku Starostwa Powiatowego  

w Myśliborzu”. 

17. Rozpatrzenie wniosku Wydziału Dróg  w sprawie wyrażenia zgody na wystąpienie do 

Gminy Myślibórz w sprawie wspólnej realizacji inwestycji drogowych planowanych w roku 

2021. 

18. Wybór dróg powiatowych do przekazania Gminom w trybie tzw. „kaskadowego” 

pozbawienia kategorii drogi powiatowej z zaliczeniem do kategorii drogi gminnej o łącznej 

długości ok. 31,866 km. 

19. Sprawy różne. 
20. Zakończenie posiedzenia. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Ad. 3 

Omówienie bieżącej sytuacji Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. oraz Szpital w Dębnie im. 

Św. Matki Teresy z Kalkuty Sp. z. o.o. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poprosił o przedstawienie bieżącej sytuacji Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. 

Przedstawił informację Głównego Księgowego Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. w sprawie zmniejszenia ryczałtu za I półrocze 2021 roku. 

(Informacja stanowi załącznik Nr 2 do protokołu). 
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Elżbieta Głowacka – Główny Księgowy Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. 

Poinformowała, że propozycja ryczałtu na I półrocze 2021r. została zmniejszona o 140 635,81 

zł. miesięcznie. Zwróciła uwagę, że kontrakt nie zmienił się ponieważ wszystkie usługi, które 

były wykonywane w stosunku do młodzieży do lat 18 zostały przeniesione poza ryczałt. 

Narodowy Funduszu Zdrowia za dane wyjściowe przyjął wykonanie w poszczególnych 

zakresach w 2019 roku. Jednakże w okresie stanu epidemii na oddziale dziecięcym 

przebywała jedynie czwórka dzieci. Przedstawiła tabelę związaną z utraconymi środkami 

finansowymi. Zwróciła uwagę, że wykonanie na oddziałach dziecięcych jest niskie i zależy 

od sezonowości. Przedstawiła informacje na temat zmniejszenia wypłaty ryczałtu  

o wspomnianą kwotę 140 tys. zł. 

Przekazała, że wszystkie oddziały dziecięce w całym województwie otrzymały takie same 

decyzje. 

Przedstawiła informacje dotyczące bieżącej sytuacji spółki. Podała informacje na temat 

sytuacji związanej z COVID-19 i wykonywaniem szczepień. 

 

Anna Gryciak - Pielęgniarka Naczelna Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. 

Podała informacje na temat ilości wykonanych szczepień.  

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, ile dawek jest przekazywanych dla mieszkańców Dębna? 

 

Anna Gryciak - Pielęgniarka Naczelna Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedziała, że 30 oraz 30 dla Gminy Boleszkowice. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, czy grupa 80+ jest zaszczepiona w całości? 

 

Anna Gryciak - Pielęgniarka Naczelna Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedziała, że jeszcze nie. Podała szczegóły dotyczące wykonywanych szczepień oraz 

zapisów  na nie w grupach 80+ i 70+. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała ilu statystycznie zadeklarowano 80-latków i 70-latków z terenu Gminy Dębno? 

 

Anna Gryciak - Pielęgniarka Naczelna Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedziała, że nie posiada takich danych. Przekazała, że do końca miesiąca marca 

zarejestrowano tygodniowo po 30 osób. Złożyła wyjaśnienia dotyczące zapisów 

poszczególnych grup na szczepienia. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, czy szpital posiada informacje na temat ilości osób w wieku 70 lat i 80 lat na terenie 

Gminy Dębno. 

 

 



5 
 

Anna Gryciak - Pielęgniarka Naczelna Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedziała, że nie, jednak wystąpi o te informacje. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zwróciła uwagę, że dzięki temu, będzie możliwość sprawdzenia jaki odsetek tych grup 

zarejestrowało się na szczepienia. 

 

Elżbieta Głowacka – Główny Księgowy Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. 

Przedstawiła dane dotyczące wysokości zobowiązań spółki. Poinformowała o wystąpieniu do 

ZUS i US z wnioskiem o spłatę ratalną. Ogółem zobowiązania wynoszą 4 623 829,08 zł  

w tym wymagalne 2 597 483,51 zł. 

Przedstawiła odpowiedzi na wnioski zgłoszone na posiedzeniu Zarządu Powiatu w dniu 

01.02.2021r. w zakresie oszczędności związanych z osiągnięciem wieku emerytalnego przez 

pielęgniarki, informacji na temat minimalnego wynagrodzenia, wykazu porozumień do 

zapłaty w miesiącu lutym 2021 roku, wykazu zobowiązań szpitala wobec dostawców 

towarów i usług oraz ogólnych danych finansowych spółki. 

(Odpowiedzi stanowi załącznik Nr 3 do protokołu). 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Odniosła się do przedstawionych informacji. Poruszyła temat zatrudnienia pielęgniarek na 

umowy zlecenia. 

 

Elżbieta Głowacka – Główny Księgowy Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. 

Przedstawiła wyjaśnienia dotyczące zawieranych ugód z dostawcami towarów i usług. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Poprosiła o wyjaśnienia dotyczące zawartego porozumienia ratalnego z ZUS. 

 

Elżbieta Głowacka – Główny Księgowy Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. 

Podała informacje w tej sprawie.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytał, czy są ugody, które przekraczają 2021 rok? 

 

Elżbieta Głowacka – Główny Księgowy Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. 

Odpowiedziała, że na ten moment nie, jednakże mogą się pojawić w kolejnych miesiącach. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poprosił o przedstawienie bieżącej sytuacji Spółki Szpital w Barlinku Sp. z o.o. 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Przedstawił informacje na temat sytuacji spółki. Poruszył temat zmniejszenia ryczałtu dla 

oddziału pediatrycznego. Poinformował o rozliczeniach z NFZ. Podał informacje na temat 

wykonywanych szczepień. Poruszył temat zamówień dawek szczepionek przez szpital. 

Zwrócił uwagę, że szpital może dokonać zamówienia 30 szczepionek tygodniowo. 
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Poinformował o zaplanowanym szkoleniu w sprawie szczepień dla nauczycieli. Odniósł się 

do kwestii wykonywania szczepień dla tej grupy. 

 

Poinformowała o wysokości kwot niewykonanych procedur. Podał informacje na temat 

funkcjonowania oddziału covidowego. Poinformował o przygotowywaniu wniosku do 

Marszałka Województwa Zachodniopomorskiego o dofinansowanie wynagrodzenia dla osób 

nie objętych dofinansowaniem rządowym  

Poinformował o zaplanowanym na dzień 11.02.2021r. spotkaniu z radnymi Rady Miejskiej 

Barlinku. Przygotowywane jest wystąpienie w sprawie planu naprawczego spółki. 

Poruszył temat rozliczeń z NFZ.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał o wykonywanie szczepień dla DPS? 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Przedstawił informacje na temat szczepień DPS w Pełczycach oraz na ZOL. Poinformował, 

że w przypadku osób posiadających nieuregulowany stan prawny i nie mogących podpisać 

zgody na szczepienie wystąpiono w tej sprawie do sądu, który takie zgody wydał. 

Poruszył temat związany z rejestracją na szczepienia i wykonywaniem szczepień  

w kolejności. 

 

Anna Gryciak - Pielęgniarka Naczelna Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. 

Podała informacje na temat sytuacji związanej ze szczepieniami na ZOL. Zwróciła uwagę, że 

w większości pacjenci przechorowali COVID-19. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Ad. 4 

Podjęcie Uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie uchwalenia Regulaminu 

Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Myśliborzu.  

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 4 do protokołu). 

 

Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

Przedstawił przedmiotowy projekt uchwały. Przedstawił i omówił informacje na temat 

wprowadzonych do regulaminu zmian. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 168/557/2021 z dnia 8 lutego 2021 roku w sprawie 

uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Myśliborzu. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecny – Mariusz Kuziel 

 

Ad. 5 

Podjęcie Uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie odwołania Pana Piotra 

Krawczyka ze stanowiska dyrektora Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego  

w Renicach.   
(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 5 do protokołu). 
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Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowy projekt uchwały. Wyjaśnił, że w związku ze złożoną rezygnacją, 

odwołuje się Pana Piotra Krawczyka ze stanowiska dyrektora Młodzieżowego Ośrodka 

Wychowawczego w Renicach z dniem 30 kwietnia 2021r.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 168/558/2021 z dnia 8 lutego 2021 roku w sprawie 

odwołania Pana Piotra Krawczyka ze stanowiska dyrektora Młodzieżowego Ośrodka 

Wychowawczego w Renicach.  

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecny – Mariusz Kuziel 

 

Ad. 6 

Podjęcie Uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie wyrażenia zgody na 

nieodpłatne użyczenie sali konferencyjnej znajdującej się w budynku Powiatu 

Myśliborskiego przy ul. Północnej 15 w Myśliborzu.  
(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 6 do protokołu). 

 

Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

Przekazał, że projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody na nieodpłatne użyczenie sali 

konferencyjnej w dniu 09 lutego 2021 roku, znajdującej się w budynku Powiatu 

Myśliborskiego przy ul. Północnej 15, 74-300 Myślibórz dla Koszalińskiej Agencji Rozwoju 

Regionalnego S.A. w Koszalinie w celu przeprowadzenia spotkania z organizacjami 

społecznymi, które podpiszą umowy na realizację inicjatyw w Ramach Programu Społecznik 

na lata 2019-2021.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Poruszyła temat zachowania reżimu sanitarnego przy użyczeniu pomieszczenia. 

 

Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

Złożył wyjaśnienia dotyczące zachowywania zasad reżimu sanitarnego w budynku Starostwa 

Powiatowego. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 168/559/2021 z dnia 8 lutego 2021 roku w sprawie 

wyrażenia zgody na nieodpłatne użyczenie sali konferencyjnej znajdującej się w budynku 

Powiatu Myśliborskiego przy ul. Północnej 15 w Myśliborzu. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecny – Mariusz Kuziel 

 

Ad. 7 

Podjęcie Uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany budżetu i planu 

finansowego budżetu, zmiany w budżecie i w planie finansowym budżetu Powiatu 
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Myśliborskiego na 2021 rok oraz zmiany planu finansowego zadań zleconych z zakresu 

administracji rządowej na 2021 rok.  

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 7 do protokołu). 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła przedmiotowy projekt uchwały. Przedstawiła poszczególne wnioski 

wskazane w uzasadnieniu do uchwały. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 168/560/2021 z dnia 8 lutego 2021 roku w sprawie 

zmiany budżetu i planu finansowego budżetu, zmiany w budżecie i w planie finansowym 

budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok oraz zmiany planu finansowego zadań 

zleconych z zakresu administracji rządowej na 2021 rok. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecny – Mariusz Kuziel 

 

Ad. 8 

Podjęcie decyzji w sprawie nieodliczania podatku VAT naliczonego w 2021 roku od 

faktur zakupu wg ustalonej struktury sprzedaży Domu Wczasów Dziecięcych  

w Myśliborzu.  
(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 8 do protokołu). 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Zwróciła uwagę, że 

proponuje się wyrażenie zgody na nieodliczanie podatku VAT ponieważ kwota, która 

mogłaby zostać odliczona jest niewielka w porównaniu do nakładu pracy jaką należy 

wykonać w celu prawidłowego dokonania odliczeń. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na nieodliczanie podatku VAT naliczonego w 2021 roku od 

faktur zakupu wg ustalonej struktury sprzedaży Domu Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecny – Mariusz Kuziel 

 

Ad. 9 

Podjęcie decyzji w sprawie nieodliczania podatku VAT naliczonego w 2021 roku od 

faktur zakupu wg ustalonej struktury sprzedaży w Zespole Szkół i Placówek 

Oświatowych w Barlinku.  
(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 9 do protokołu). 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Zwróciła uwagę, że 

proponuje się wyrażenie zgody na nieodliczanie podatku VAT ponieważ kwota, która 

mogłaby zostać odliczona jest niewielka w porównaniu do nakładu pracy jaką należy 

wykonać w celu prawidłowego dokonania odliczeń. 
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Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na nieodliczanie podatku VAT naliczonego w 2021 roku od 

faktur zakupu wg ustalonej struktury sprzedaży w Zespole Szkół i Placówek Oświatowych  

w Barlinku. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecny – Mariusz Kuziel 

 

Ad. 10 

Wyrażenie zgody na podpisanie umowy użyczenia pomieszczeń znajdujących się  

w budynku Starostwa Powiatowego przy ul. Spokojnej 13 w Myśliborzu.  
(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 10 do protokołu). 

 

Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Wyjaśnił, że pomieszczenia 

zostaną użyczone w ramach realizacji projektu „Regionalne Pogotowie Kryzysowe”  

w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Zachodniopomorskiego na 

lata 2014-2020. Pomieszczenia będą stanowić wkład własny Powiatu. Przedstawił 

wyjaśnienia na temat realizacji projektu. Umowa zostanie zawarta na czas określony do dnia 

31.12.2021r. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecny – Mariusz Kuziel 

 

Ad. 11 

Skorygowanie złożonego do Urzędu Marszałkowskiego w Szczecinie sprawozdania  

z gospodarowania dochodami budżetu powiatu pochodzącymi z opłat i kar 

środowiskowych, przeznaczonymi na finansowanie przez powiat ochrony środowiska  

i gospodarki wodnej za rok 2020 w zakresie wpływów z tytułu kar pochodzących  

z WIOŚ i w zakresie innych wydatków.  
(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 11 do protokołu). 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Wniosła uwagi dotyczące przedmiotowej sprawy. Poinformowała, że Wydział Finansowy 

podtrzymuje poprzednio przygotowaną wersję sprawozdania i nie widzi zasadności 

wprowadzenia korekty. Złożyła wyjaśnienia dotyczące podanych w sprawozdaniu danych 

finansowych. 

 

Wioletta Waliłko – Zastępca Naczelnika Wydziału Budownictwa i Ochrony Środowiska 

Złożyła wyjaśnienia dotyczące przedmiotowej sprawy. Urząd Marszałkowski wnosi  

o skorygowanie wysokości wpływów do budżetu powiatu z tyt. kar przekazanych z WIOŚ za 

rok 2020. Przedstawiła informacje na temat powstałych w sprawozdaniu rozbieżności. 
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Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Poruszyła temat wpływów i ich wykazywania w sprawozdaniu. Przedstawiła argumentację 

dotyczącą nie dokonywania korekty sprawozdania. 

 

Wioletta Waliłko – Zastępca Naczelnika Wydziału Budownictwa i Ochrony Środowiska 

Poinformowała, że korekta jest sporządzona na wniosek Urzędu Marszałkowskiego. 

Przedstawiła informacje na temat prowadzonych uzgodnień w tej sprawie. 

Przekazała, że proponuje się zatwierdzenie skorygowanego sprawozdania. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na skorygowanie złożonego sprawozdania. 

Za dokonaniem korekty sprawozdania głosowało 3 Członków Zarządu, przeciw – 0,  

1 Członek Zarządu wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecny – Mariusz Kuziel 

 

Ad. 12 

Wyrażenie zgody na sprzedaż drewna oraz podpisanie umów sprzedaży.  
(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 12 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Wyjaśnił, że sprzedaż dotyczy 

drewna pochodzącego z wycinki drzew przy drogach powiatowych. Przekazał informacje na 

temat spodziewanych dochodów z tyt. sprzedaży drewna. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę na zapisy umowy dotyczące samodzielnego odbioru drewna z miejsca 

składowania lub wycinki przez kupującego. 

 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na sprzedaż drewna pochodzącego z wycinki drzew przy 

drogach powiatowych dla osób fizycznych oraz na podpisanie umów sprzedaży. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecny – Mariusz Kuziel 

 

Ad. 13 

Wyrażenie zgody na wykonanie cięć pielęgnacyjnych w obrębie koron drzew rosnących 

w pasie drogi powiatowej nr 2161Z na odcinku Rów – Kierzków wraz  

z uporządkowaniem terenu.  
(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 13 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Wniosek o wykonanie cięć 

pielęgnacyjnych został złożony przez Naczelnika Ochotniczej Straży Pożarnej w Kierzkowie. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zapytała o szczegóły dotyczące przedmiotowej wycinki? 
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Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił informacje w przedmiotowej sprawie. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Wniosła zastrzeżenie, aby wykonawca dokonał uporządkowania terenu po zakończonych 

pracach związanych z cięciami pielęgnacyjnymi drzew. 

 

Magdalena Jodko – Naczelnik Wydziału Dróg 

Złożyła wyjaśnienia dotyczące przedmiotowej sprawy. Poinformowała, że przycięte gałęzie 

zostaną zutylizowane przez wykonawcę na koszt własny, co będzie ujęte w protokole 

przekazania terenu. 

Przedstawiła informacje na temat regulaminu gospodarowania drewnem w Starostwie 

Powiatowym. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na wykonanie cięć pielęgnacyjnych w obrębie koron drzew 

rosnących w pasie drogi powiatowej nr 2161Z na odcinku Rów – Kierzków z zastrzeżeniem 

uporządkowania terenu przez wnioskodawcę. 
Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecny – Mariusz Kuziel 

 

Ad. 14 

Wniosek Naczelnika Wydziału Edukacji o akceptację projektu uchwały w sprawie 

określenia zasad rozliczania tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

nauczycieli, dla których ustalony plan zajęć jest różny w poszczególnych okresach roku 

szkolnego, zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

zajęć nauczycieli, którym powierzono stanowisko kierownicze oraz tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin nauczycieli niewymienionych w art. 42 ust.3 ustawy – 

Karta Nauczyciela, pedagogów, psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych, 

doradców zawodowych, z wyjątkiem nauczycieli zatrudnionych w poradni 

psychologiczno-pedagogicznej, nauczycieli praktycznej nauki zawodu we wszystkich 

typach szkół i na kwalifikacyjnych kursach zawodowych, dla których organem 

prowadzącym jest Powiat Myśliborski celem przedstawienia do uzgodnienia związkom 

zawodowym.  
(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 14 do protokołu). 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przedstawiła i omówiła przedmiotowy projekt uchwały. Przekazała, że zmiana uchwały 

wynika z konieczności dostosowania jej do obowiązujących przepisów prawa oraz 

doprecyzowania dotychczasowych zapisów. Dotychczas obowiązująca uchwała powstała  

w 2012 roku. Zasadnym jest zatem wprowadzenie zmian w tym zakresie. 

Przedstawiła i omówiła zasady jakie wprowadza przedmiotowa uchwała. Projekt uchwały 

zostanie przedstawiony do uzgodnienia związkom zawodowym.  
 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Wniosła uwagi dotyczące zapisów przedmiotowego projektu uchwały. Zwróciła uwagę na 

wskazane w załączniku Nr 2 wartości obowiązkowego tygodniowego wymiaru godzin. 
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Poruszyła temat zatrudnienia i wysokości pensum na poszczególnych stanowiskach. 

Przekazała, że wartości w tabeli powinny zakładać różnice w wysokościach tygodniowego 

wymiaru godzin. Nauczyciel posiadający pensum 22 godzinowe może również pełnić funkcję 

dyrektora.  Przedstawiła argumentację związaną z propozycją zmian w przedstawionej tabeli.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął decyzję o dokonaniu zmiany treści załącznika Nr 2 do projektu 

uchwały, następnie zaakceptował projekt uchwały z uwzględnieniem wprowadzonych zmian 

i podjął decyzję o jego przekazaniu do uzgodnienia związkom zawodowym. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecny – Mariusz Kuziel 

 

Ad. 15 

Wniosek Naczelnika Wydziału Edukacji o akceptację projektu uchwały w sprawie 

ustalenia kryteriów i trybu przyznawania nagród dla nauczycieli szkół i placówek 

oświatowych Powiatu Myśliborskiego za ich osiągnięcia w zakresie pracy dydaktycznej, 

wychowawczej i opiekuńczej celem przedstawienia do uzgodnienia związkom 

zawodowym.  
(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 15 do protokołu). 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przedstawiła i omówiła przedmiotowy projekt uchwały.   

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zaakceptował projekt uchwały i podjął decyzję o jego przekazaniu do 

uzgodnienia związkom zawodowym. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecny – Mariusz Kuziel 

 

Ad. 17 

Rozpatrzenie wniosku Wydziału Dróg  w sprawie wyrażenia zgody na wystąpienie do 

Gminy Myślibórz w sprawie wspólnej realizacji inwestycji drogowych planowanych  

w roku 2021. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 16 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Przekazał, że proponuje się 

wystąpienie do Gminy Myślibórz  o przystąpienie do wspólnego finansowania zadań na 

wspólnie administrowanym terenie i podpisanie w tym celu stosownych umów. 

Wnioskowane do wspólnej realizacji w roku 2021 zadania obejmują wykonanie 

dokumentacji technicznych dla poniższych inwestycji: 

1. „Budowa ścieżki pieszo-rowerowej w ciągu drogi powiatowej nr 2161Z prowadzącej  

z Myśliborza do miejscowości Klicko’’ 

2. ,,Budowa chodnika w pasie drogi powiatowej nr 2161Z w m. Kierzków na odcinku  

od centrum wsi do cmentarza wraz z budową zatoki postojowej przy cmentarzu’’ 

3. ,,Budowa chodnika w pasie drogi powiatowej nr 2119Z w m. Pszczelnik’’ 
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4. ,,Budowa chodnika w ciągu drogi powiatowej nr 2161Z w m. Ławy wraz z budową 

zatoki postojowej przy cmentarzu’’ 

5. ,,Budowa chodnika w pasie drogi powiatowej nr 2117Z prowadzącego  

do miejscowości Myśliborzyce’’ 

 

Wykonanie powyższych dokumentacji szacuje się na kwotę ok. 200 000,00 zł  

W przypadku wyrażenia przez Gminę Myślibórz woli wspólnej realizacji powyższych zadań 

środki finansowe jakie zabezpieczone zostaną przez Powiat Myśliborski to kwota 100 000,00 

zł i będą to środki pochodzące z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 na inwestycyjne 

zadania dla jednostek samorządu terytorialnego. Gmina Myślibórz natomiast przekaże dotację 

w kwocie kolejnych 100 000,00 zł. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na wystąpienie do Gminy Myślibórz w sprawie wspólnej 

realizacji inwestycji drogowych planowanych w roku 2021. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecny – Mariusz Kuziel 

 

Ad. 18 

Wybór dróg powiatowych do przekazania Gminom w trybie tzw. „kaskadowego” 

pozbawienia kategorii drogi powiatowej z zaliczeniem do kategorii drogi gminnej  

o łącznej długości ok. 31,866 km. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 17 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Poinformował, że Powiat 

Myśliborski z dniem oddania do użytkowania obwodnicy m. Barlinek otrzymał łącznie ok. 35 

km dróg.Rada Powiatu we wrześniu 2019 roku, w drodze uchwały pozbawiła kategorii drogi 

powiatowej 2,1 km. 

W trybie art. 10 ust. 5c ustawy o drogach publicznych należy zachować proporcjonalność  

w stosunku do otrzymanych w tym trybie dróg jak również wymogi określone w definicji 

drogi powiatowej tj. drogi powiatowe to takie, które stanowią połączenia miast będących 

siedzibami powiatów z siedzibami gmin i siedzib gmin między sobą. 

Wykaz dróg powiatowych proponowanych do tzw. „kaskadowego” pozbawienia kategorii 

drogi powiatowej z zaliczeniem do kategorii drogi gminnej w załączeniu. 

 
1. Dla Gminy Myślibórz:    12,305 km 

 1) 2105Z Myślibórz-Zgoda   o dł. 0,839 km 

2) 2124Z Ławy – Trzcinna – Sołacz   o dł. 2,078 km 

 3) 2109Z na odcinku Sulimierz – Giżyn  o dł. 1,827 km 

 4) 2114Z Głazów – Renice   o dł. 3,075 km 

 5) 2161Z – Myślibórz, ul. Łużycka, Ogrodowa  o dł. 0,987 km 

 

2. Dla Gminy Nowogródek Pomorski:   5,311 km 

 1) 2124Z Ławy – Trzcinna – Sołacz   o dł. 6,723 km 

2)  2109Z na odcinku Sulimierz – Giżyn            o dł. 1,558 km 

 3) 2109Z na odcinku Giżyn – Nowogródek Pom. o dł. 3,753 km 
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3. Dla Gminy Boleszkowice:    2,048 km 

 1) 2133Z Sitno-Boleszkowice    o dł. 2,048 km 

 

4. Dla Gminy Dębno:     3,659 km 

 1) 2128Z PKP Barnówko-Więcław-Mostno o dł. 3,659 km 

 

5. Dla Gminy Barlinek:    5,499 km 

 1) 2153Z  Niepocko – Laskówko  dł. 4,229 km 

 2) 1576Z – ul. Szosowa    dł. 1,270 km  

 

Magdalena Jodko – Naczelnik Wydziału Dróg 

Przedstawiła informacje na temat proponowanych do ujęcia w wykazie dróg. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zaproponowała, aby dokonać następujących zmian: 

- W wykazie dla Gminy Myślibórz zamiast odcinka drogi Nr 2124Z Ławy - Trzcinna - Sołacz 

o dł. 2,078 km wskazać drogę Nr 2104Z Niesłusz – Krusze  o dł. 5,577 km 

- Z wykazu dla Gminy Nowogródek Pomorski wykreślić odcinek drogi  Nr 2124Z  Ławy - 

Trzcinna - Sołacz o dł. 6,723 km. 

(Zmieniony wykaz dróg stanowi załącznik Nr 18 do protokołu). 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Zgodził, się, aby dokonać zmian w zaproponowanym wykazie. Przedstawił argumentację  

w tej sprawie. 

 

Magdalena Jodko – Naczelnik Wydziału Dróg 

Dokonała uzgodnień w przedmiocie dokonania zmian w proponowanym wykazie dróg. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytała, czy przekazanie kaskadowe dróg nie będzie kolidowało ze złożonymi wnioskami  

o dofinansowanie? 

 

Magdalena Jodko – Naczelnik Wydziału Dróg 

Odpowiedziała, że nie , złożyła wyjaśnienia dotyczące dróg wskazanych we wnioskach  

o dofinansowanie. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął decyzję o dokonaniu zmian w wykazie dróg powiatowych 

proponowanych do tzw. „kaskadowego” pozbawienia kategorii drogi powiatowej  

z zaliczeniem do kategorii drogi gminnej w następującym zakresie: 

- W wykazie dla Gminy Myślibórz zamiast odcinka drogi Nr 2124Z Ławy - Trzcinna - 

Sołacz o dł. 2,078 km wskazać drogę Nr 2104Z Niesłusz – Krusze  o dł. 5,577 km 

- Z wykazu dla Gminy Nowogródek Pomorski wykreślić odcinek drogi  Nr 2124Z  Ławy - 

Trzcinna - Sołacz o dł. 6,723 km. 

Jednocześnie Zarząd Powiatu wyraził zgodę na kaskadowe przekazanie dróg gminom   

z uwzględnieniem wprowadzonych zmian. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecny – Mariusz Kuziel 
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Ad. 16 

Wyrażenie zgody na podpisanie umowy dot. realizacji zadania pn. „Wykonanie 

instalacji elektrycznych w tym niskoprądowych: instalacja ppoż, instalacja alarmowa, 

instalacja telefoniczna, instalacja elektryczna do komputerów oraz instalacja LAN                 

w pomieszczeniach znajdujących się na parterze budynku Starostwa Powiatowego  

w Myśliborzu”. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 19 do protokołu). 

 

Agnieszka Wasiewicz – Zastępca Dyrektora Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Przedstawiła przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Złożyła wyjaśnienia dotyczące 

realizacji przedmiotowej inwestycji.  

Najkorzystniejszą  ofertę złożyła firma Przedsiębiorstwo Handlowo-Usługowe MARKATEL 

Marek Jackowiak z Myśliborza za kwotę 44.412,84 zł brutto. Termin realizacji zadania do 

31.03.2021r.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecny – Mariusz Kuziel 

 

Ad. 19 

Sprawy różne: 

 

1. Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zapytał, kto zarekomendował na stanowisko Prezesa Szpitala w Barlinku? 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Odpowiedział, że Burmistrz Barlinka. 

 

2. Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że w związku z tym, iż trwają prace nad zmianą Rozporządzenia Ministra 

Edukacji w sprawie domów wczasów dziecięcych Starosta Polkowicki wystąpił do tut. urzędu  

z wnioskiem o upoważnienie do reprezentacji wspólnego stanowiska samorządów  

w przedmiotowej sprawie.  Zmiany w rozporządzeniu miały wejść w życie z dniem 1 stycznia 

2021 r., jednak po spotkaniu Komisji Wspólnej Rządu i Samorządu Terytorialnego w dniu  

8 grudnia 2020 r. wprowadzenie zmian zostało odroczone do 1 stycznia 2022 r. W ocenie 

organów prowadzących publiczne dwd jak i dyrektorów tych placówek, zaproponowane 

zmiany w sposób zasadniczy mogą mieć wpływ na dalsze istnienie dwd, zarówno ze 

względów organizacyjnych jak i finansowych. Poinformowała o przekazanych uwagach 

dotyczących zapisów projektu rozporządzenia. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 
Zarząd Powiatu wyraził zgodę na udzielenie upoważnienia Staroście Polkowickiemu do 

reprezentowania wspólnego stanowiska w sprawie zmian w rozporządzeniu z dnia  

11 sierpnia 2017 r. dot. funkcjonowania m. in. domów wczasów dziecięcych. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
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Podczas głosowania nieobecny – Mariusz Kuziel 

 

3. Wicestarosta – Alicja Prill 

Poruszyła temat związany ze spadkiem ilości mieszkańców w Domu Pomocy Społecznej dla 

Osób Przewlekle i Somatycznie Chorych w Myśliborzu. W związku z zaistniałą sytuacją 

zawnioskowała, aby Dyrektor jednostki przygotowała symulację strat jakie są prognozowane 

w ciągu roku w placówce z powodu spadku ilości mieszkańców Domu Pomocy Społecznej 

dla Osób Przewlekle i Somatycznie Chorych w Myśliborzu i opracowała strategię 

przeciwdziałania spadku dochodów z tego tytułu. 

 

Zarząd Powiatu zobowiązał Dyrektora Domu Pomocy Społecznej dla Osób Przewlekle  

i Somatycznie Chorych w Myśliborzu do przygotowania symulacji strat jakie są 

prognozowane w ciągu roku w placówce z powodu spadku ilości mieszkańców Domu 

Pomocy Społecznej dla Osób Przewlekle i Somatycznie Chorych w Myśliborzu  

i opracowania strategii przeciwdziałania spadku dochodów z tego tytułu. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Podczas głosowania nieobecny – Mariusz Kuziel 

 

4. Wicestarosta – Alicja Prill 

Zaproponowała, aby wystąpić również  do Prezesa Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. z informacją na temat przygotowania strategii działania  

w związku ze zmniejszeniem ryczałtu na I półrocze 2021 roku. 

 

Więcej spraw różnych nie zgłoszono. 

 

Ad. 20 

Zakończenie posiedzenia. 
 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 13:15Zarząd zakończył posiedzenie.  
 

 

 

Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 

 

1. Andrzej Potyra  -  Przewodniczący Zarządu  ............................. 

2.  Alicja Prill  - Wicestarosta   ………………….. 

3. Mariusz Norsesowicz -  Członek Zarządu   .............................. 

4.  Mariusz Kuziel   -  Członek Zarządu   ..............................  

5.  Wioletta Drzewińska  -  Członek Zarządu   ………………….. 

 

Podpis Sekretarza Powiatu: 

……………………………. 

 


